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Spørjetime kommunestyremøte 03.10.19 

I møteboka frå kommunestyremøtet 13.12.18, vart budsjett 2019 sak 46/18 vedteke med nokre 

verbalpunkt i tillegg til budsjettet som låg føre. Eit av verbalpunkta lyder som følgjer: 

«Kommunestyret ber om kostnadsutgreiing for utetreningsapparat ved turløypa/ungdomsskulen, til 

revidert budsjett.» Spørsmålet vert såleis. Korleis går det med denne saka? 

I tillegg hadde det vore kjekt å få informasjon om korleis det går med dei andre prosjekta i 

investeringsbudsjettet. 

 
Helsing 
Silje Namtvedt, Radøy Sp 


